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Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Ghidigeni din data de  29 februarie 2024. 

În urma efectuării apelului nominal al consilierilor de către secretarul general al comunei, se anunță 

prezența a 14 consilieri din totalul de 15 ce compun Consiliul Local, lipsește președintele de ședință: 

Bădiță Marian.  Ca invitat la ședință participă doamna Căpățînă Ana – consilier contabil. 

Ședința este statutară și este declarată deschisă. 

Sunt informați consilierii că în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din OUG nr. 57/2019 

Partea I privind Codul administrativ a fost convocat Consiliul Local în ședință ordinară conform 

Dispoziției primarului nr.  51/22.02.2024. 

Sunt supuse  spre aprobare procesele verbale de la ședințele anterioare, asupra cărora nu sunt 

discuții: 

- cel de la ședința ordinară din data de 31.01.2024, votat cu 10 voturi pentru, 2 abțineri (Coja 

Maricel și Chițiga Gianina Felicia) și 2 voturi împotrivă (Cotan Petru Valeriu și Mocanu 

Mihăiță). 

- cel de la ședința extraordinară din data de 07.02.2024, votat cu 12 voturi pentru. 

- cel de la ședința extraordinară cu caracter de îndată din data de 13.02.2024, votat cu 14 voturi 

pentru. 

 

Deoarece președintele de ședință ales pe o perioadă de 3 luni, domnul Bădiță Marian, lipsește,  

trebuie ales un alt președinte de ședință pentru această ședință. 

Domnul Sălăvăstru Teodoru Corneliu îl propune pe domnul Neagu Claudiu Cosmin, propunere în 

unanimitate. 

Lucrările ședinței sunt preluate de către președintele de ședință – domnul Neagu Claudiu Cosmin. 

Dânsul preintă ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al unității administrativ  

teritoriale Ghidigeni pe anul 2024         
Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură, activităţi 

economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de asociere între Comuna Ghidigeni și  

Clubul Sportiv Ghidigeni  

Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură, activităţi 

economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

           Transmis spre avizare comisiei de specialitate: Comisia nr. 2 - Comisia pentru activițăți social-

culturale, culte, învățământ, sănătate, familie și sport. 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de  

investiție “Extindere iluminat public în comuna Ghidigeni, județul Galați” aprobați inițial prin HCL nr. 

73/07.09.2023     
Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură,  

activităţi economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern pentru acordarea voucherelor  

de vacanță în anul 2024 
Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură, activităţi 

economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 



5. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului posturilor de asistent personal al persoanei  

cu handicap 
Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură,  

activităţi economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

           Transmis spre avizare comisiei de specialitate: Comisia nr. 2 - Comisia pentru activițăți social-

culturale, culte, învățământ, sănătate, familie și sport. 

            Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 3 - Comisia  juridică și de disciplină, 

muncă  și protecție  socială, protecție copii și  tineret, protecția mediului și turism. 

6. Diverse 

 

Suplimentar pe ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind înlocuirea președintelui de ședință  
Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură, activităţi  

economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

           Transmis spre avizare comisiei de specialitate: Comisia nr. 2 - Comisia pentru activițăți social-

culturale, culte, învățământ, sănătate, familie și sport. 

            Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 3 - Comisia  juridică și de disciplină, 

muncă  și protecție  socială, protecție copii și  tineret, protecția mediului și turism. 

 

2. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 66/31.07.2023  

privind aprobarea Actului adițional nr.1 la contractul de prestări servicii nr. 965/01.10.2020, încheiat 

între UAT Comuna Ghidigeni și Serviciul Local de Salubrizare Ghidigeni, județul Galați 

Transmis spre avizare comisiei  de specialitate: Comisia nr. 1 - Comisia pentru agricultură, activităţi 

economico – financiare, amenajarea teritoriului și urbanism  şi patrimoniu. 

 

 

Supusă la vot, ordinea de zi,  este votată cu 14 voturi pentru. 

Proiectele de hotărâre au fost dezbătute în cadrul ședințelor de comisii și vor fi luate în discuție doar 

acele proiecte unde sunt neclarități. 

 

Supus la vot, Proiect de hotărâre privind înlocuirea președintelui de ședință,  este votat cu 

14voturi pentru. 

Proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al unității administrativ  

teritoriale Ghidigeni pe anul 2024 este prezentat de către doamna Căpățînă Ana – consilier contabil. 

Dânsa spune că s-a semnat contractul de finanțare pentru obiectivul de investiție: “Extindere sistem 

canalizare menajeră în comuna Ghidigeni, județul Galați”, aprobat prin Programul național de investiții 

„Anghel Saligny” drept pentru care valoare contractului trebuie prinsă în buget.  

Totodată, dânsa spune că în ședința Consiliului Județean Galați ne-a fost repartizată suma de 610 mii lei pe 

care o va repartiza pe anumite capitole. 

 Discuții: 

Domnul primar spune că în urma semnarii contractului de finanațare, suma trebuie trecută în buget. 

Totodată, spune că vor fi prinse sume și pentru dotarea obiectivului de investiție: așezământ cultural unde 

este necesar sistem de sonorizare, draperii. 

Nu mai sunt alte discuții. 

Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al unității 

administrativ teritoriale Ghidigeni pe anul 2024, este votat  cu 14 voturi pentru. 

        Următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de asociere 

între Comuna Ghidigeni și Clubul Sportiv Ghidigeni, este prezentat de către domnul primar. 

 Dânsul spune că este contractul care s-a aprobat în fiecare an, acum s-a aprobat mai târziu datorită 

faptului că s-a înființat un alt club. 

 Domnul Cotan Petru Valeriu întreabă care este suma alocă. 

 Domnul primar spune că este aceeași care s-a alocat în fiecare an:170 mii. 



 Domnul Cotan Petru Valeriu îl întreabă pe domnul Acsente Florentin – membru în consiliul de 

administrație al clubului dacă este suficientă suma? 

 Domnul Acsente Florentin spune că nu trebuie să fie el întrebat. 

 Domnul primar spune că în anii trecuți au fost suficienți, au ajuns, s-au cheltuit doar pentru cele 

stabilite în regulament. 

 Domnul Cotan Petru Valeriu spune că ar trebui premiați. 

 Domnul primar spune că sunt premiați atunci când sunt și rezultate. 

 Nu mai sunt alte discuții. 

 Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractului de asociere între Comuna 

Ghidigeni și Clubul Sportiv Ghidigeni, este votat  cu 14 voturi pentru. 

Următorul punct de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Extindere iluminat public în comuna Ghidigeni, 

județul Galați” aprobați inițial prin HCL nr. 73/07.09.2023, este prezentat de către domnul primar. 

Dânsul spune că s-au făcut lucrări suplimentare și explică unde s-au montat stâlpi suplimentari. 

Domnul Cotan Petru Valeriu întreabă dacă este prins și stâlpul despre care s-a mai discutat. 

Domnul viceprimar spune că nu este lungimea necesară acolo. 

Domnul primar spune că îl va lua pe cel de la SPA-uri și îl va pune acolo. 

Domnul Zaharia Dan spune că la cimitir la Tălpigi ar trebui schimbate becurile pentru că seara stau 

foarte mulți pe acolo. 

Domnul primar spune că se va rezolva. 

Nu mai sunt alte discuții. 

Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție “Extindere iluminat public în comuna Ghidigeni, județul Galați” aprobați inițial 

prin HCL nr. 73/07.09.2023, este votat  cu 14 voturi pentru. 

 Următorul punct de pe ordinea Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern 

pentru acordarea voucherelor de vacanță în anul 2024, este prezentat de către doamna secretar general. 

  Dânsa spune că este vorba despre regulamentul intern de acordare a voucherelor de vacanță pentru 

anul 2024, anul acesta fiind în cuantum de 1600 lei impozabil. Totodată, dânsa spune că împreună cu 

contabilul instituției s-a stabilit ca acestea să fie acordate în trimestrul II pentru angajații din primărie și 

servicii și în trimestrul IV pentru asistenții personali. 

 Nu sunt discuții. 

 Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern pentru acordarea 

voucherelor de vacanță în anul 2024, este votat  cu 14 voturi pentru. 

Următorul punct de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului posturilor 

de asistent personal al persoanei cu handicap, este prezentat de către doamna secretar general. 

Dânsa spune că este un număr de 60 de posturi ce au fost prinse în organigrama instituției însă în 

urma verificărilor auditului intern de către Acor Galați ni s-a solicitat să aprobăm o hotărâre separată cu 

aprobarea numărului de posturi. 

Domnul Cotan Petru Valeriu întreabă dacă acestea mai pot fi suplimentate dacă va fi necesar. 

Doamna secretar spune că da, însă dacă sunt situații urgente pot fi incluși și pe indemnizații, față de 

alte primării noi avem un număr mare de posturi. 

Nu mai sunt alte discuții. 

Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului posturilor de asistent personal 

al persoanei cu handicap, este votat  cu 14 voturi pentru. 

Următorul punct de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 66/31.07.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.1 la contractul de prestări 

servicii nr. 965/01.10.2020, încheiat între UAT Comuna Ghidigeni și Serviciul Local de Salubrizare 

Ghidigeni, județul Galați, este prezentat de către secretarul general. 

Dânsa spune că modelul de act adițional a fost aprobat prin HCL nr. 66/31.07.2023 unde indicatorii 

de performanță privind prestarea serviciului de salubrizare au fost trecuți în cuprinsul acestuia însa ANRSC 

solicită ca acești indicatori să fie prinși ca anexa la hotărâre. 

Nu mai sunt alte discuții. 

Supus la vot, Proiectul de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 



66/31.07.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.1 la contractul de prestări servicii nr. 

965/01.10.2020, încheiat între UAT Comuna Ghidigeni și Serviciul Local de Salubrizare Ghidigeni, 

județul Galați, este votat  cu 14 voturi pentru. 

 

Diverse: 
 

Este prezentată adresa Școlii Gimnaiale nr. 1 Ghidigeni, prin care solicită decontarea navetei  

cadrelor didactice pentru luna februarie.  

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru.  

Sunt prezentate adresele Școlii Gimnaiale Ion Creangă, prin care solicită decontarea navetei  

cadrelor didactice pentru luna februarie.  

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru.  

Este prezentată cererea domnului Panaite Marician care solicită concesionarea suprafeței de teren  

din spatele magazinului său, pe o suprafață de 99 ani. 

 Domnul Cotan Petru Valeriu spune că este îngust acolo. 

Domnul primar spune că este vorba despre sprafața unde a fost Nicu. Totodată, dânsul spune că 

trebuie avut în vedere să nu fie inclusă și calea de acces. 

Domnul viceprimar spune că se solicită pe 99 de ani și corect este 49 ani. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru (pe 49 ani). 

Sunt o serie de cereri: Pandele Dănuț, Bacrău Romeo, Zaharia Gheorghe, care solicită locuri de 

casă. 

Domnul primar spune că acestea vor fi luate în discuție după ce se va face lotizarea la terenurile 

pentru locuri de casă. 

Este prezentată cererea domnului Babei Emil care solicită închirierea unei suprafețe de imaș. 

Se va reveni în altă ședință. 

Este prezentată cererea domnului Chele Cosmin care solicită rezilierea contractului de pășune. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru. 

Este prezentată cererea domnului Limbă Costică care solicită închiriere pășune, pășune ce a mai 

deținut-o. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru 

Este prezentată cererea doamnei Goiți Ana-Malina care solicită închirierea suprafeței de 0,34 ari din 

vecinătatea proprietății sale. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru 

 Este prezentată cererea domnului Chițiga Mircea Andrei care solicită concesionarea terenului din 

spatele proprietății. 

Domnul primar spune că în ședința anterioară a fost o solicitare și a domnului Zlătaru Sebastian și 

va trebui să se meargă în teren pentru clarificare. 

Este prezentată cererea doamnei Mocanu Maria care solicită scutirea de la plata impozitelor și  

taxelor locale având în vedere art. 1 din Decretul-lege nr. 118/1990.  

Dânsa are moștenire directă de la tatăl său drept pentru care se încadrează în articolul sus menționat, 

însă solicită și pentru proprietățile personale. 

Supusă la vot, cererea este votată cu 14 voturi pentru, doar pentru terenul ce este moștenire directă 

de la tatăl său. 

Este prezentată cererea doamnei Atudosie Constanta care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale și taxa de salubrizare fiind încadrată în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru.  

Este prezentată cerera domnului Zaharia Iordache care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale și taxa de salubrizare fiind încadrat  în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru, cu excepția concesiunii. 

Este prezentată cerera domnului Zaharia Ioan care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale și taxa de salubrizare fiind încadrat  în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru. 

Este prezentată cerera domnului Duțu Dănuț care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale pe locuință și auto având fiica, Duțu Anais,  încadrată  în grad de handicap. 



Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru. 

Este prezentată cererea doamnei Cioran Cristina care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale pe locuință și auto  fiind încadrată în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru, doar pentru auto, locuința nu este pe numele 

său. 

Este prezentată cerera domnului Fieraru Ionel care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale pe locuință, teren și auto  fiind încadrat în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru. 

Este prezentată cererea doamnei Medelean Anișoara care solicită scutirea de la plata taxelor și  

impozitelor locale pe locuință și  taxa de salubrizare  fiind încadrată în grad de handicap. 

Supusă la vot, aceasta este votată cu 14 voturi pentru 

 

Domnul primar dă citirea adresei primite de la școala specială prin care solicită decontarea 

transportului copiilor care merg acolo. 

Dânsul spune că a făcut o ședință cu părinții ai căror copii merg la tratament acolo și au spus că  nu-

i pot lăsa singuri pe aceștia să meargă. 

Dacă părinții vor dori pe viitor transport atunci le vom asigura. 

Totodată, domnul primar dă citirea adresei privind construirea de blocuri ANL și spune că nu avem 

teren disponibil. 

Domnul Helteanu Byll Gigi spune că este la Fântăna Mare. 

Domnul primar spune că acela este pentru locuri de case și nu putem construi blocuri printre case. 

Dânsul spune că cei de la fabrica de spirt nu ne-au mai dat nici un răspuns, iar o altă variantă ar fi lângă 

blocuri însă unui dintre proprietari nu dorește să vândă. Dânsul spune că trebuie minim 5000 mp. 

 

Finalizându-se  problemele  din  ordinea  de  zi   este  declarată  încheiată  ședința.  

Drept  pentru  care  s-a  încheiat  prezentul  proces  verbal.     

 

 

         Contrasemnează, 

        Președinte de ședință,                                                    Secretar General,                                      

    Claudiu-Cosmin NEAGU                                                                                      Eliza POPA 

 

 

 

 

 

 
 


